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РАСПРОСТРАНЕНИЕ НОВЫХ РЕЛИГИОЗНЫХ ДВИЖЕНИЙ 
В РОССИИ В КОНЦЕ XX В.

О.Ю. Жуковец 

Анализируются  социокультурные,  политические  и  идеологические  причины  стремительного  
распространения  новых  религиозных  движений  в  России  в  первой  половине  90-х  гг.  Рассматриваются  
факторы,  сдерживающие  распространение  неорелигий  в  советский  период.  Указывается  на  
деструктивные последствия влияния некоторых новых религиозных движений на общественное сознание.  
Особое  внимание  уделяется  деятельности  в  России  Международного  общества  сознания  Кришны  и  
Саентологической церкви. 
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O.Ju. Zhukovets
Distribution of new religious movements in Russia at the end of XX century

It  is  analyzed  sociocultural,  political  and  ideological  reasons  of  the  rapid  distribution  of  new  religious  
movements in Russia at the first half of the 1990s. It is considered the factors that restrict this distribution at Soviet  
period.  It  is  pointed out  the destructive consequences  of  the  influence  of  some religious movements  on social  
consciousness. Special attention is paid to International community of consciousness of Krishna and Saentological  
church.
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